
國立雲林科技大學 

National Yunlin University of Science and Technology 
學生金融機構劃帳申請∕變更申請表 

Application Form for Students’ Bank Account Registration / Change 

學   號 

Student ID 
         

姓  名 

Name 
 

舊學號 
(以前是本校學生)
Previous Student ID 

 

行動電話 

Cell Phone 
 

外籍生國籍 

Nationality 
 

外籍生居留證號碼 

ARC No. 
          

金融機構 

Bank 

□ 郵局（Chunghwa POST (700)） 

□                 銀行 Bank                   分行 Branch 

*非臺灣銀行（004）帳戶者，匯款時需自付銀行端扣取跨行手續費 10 元。 

If the account provided is not affiliated with Bank of Taiwan (004), a $10 

transaction fee (deducted from the total amount) shall apply for all income billed. 

帳號 

Bank Account 
              

 

請在本處黏貼存摺封面之正面影本，以供複核； 

若不便提供者，請務必自行確認帳號及分行均正式無誤 

Please paste a photocopy of the front cover of your bankbook here 

註 Note 
1. 帳號未足 14 碼者，請在右邊留空白。 

If the account number is less than 14 digits, please leave blank on the right. 

2. 外籍學生請務必附上存摺影本 

For foreign students, be sure to paste a photocopy of the front cover of your bankbook. 

3. 限學生本人台幣帳戶！ 

Only for the student's own bank account for Taiwan dollar. 

4. 申請人瞭解並同意提供上列資料俾便本校匯款、及製作扣繳憑單專用，日後若欲刪除或異動

帳號資料，請主動與我們聯繫。 

This form is only used to create a profile for payment. If your bank account is changed, please 

contact Cashier Division. 

填寫完本表及黏貼妥存摺封面影本，請繳交至出納組辦公室，或傳真(05)531-2167，或 Email 至
agc@yuntech.edu.tw（標題請註明：繳交劃帳資料）。 
Please fill out this form, then you can submit it to Cashier Division, or fax it to 
(05)531-2167 or Email to agc@yuntech.edu.tw ( Email Subject: bank account information).  


